
  CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI REBRA 
 
 

PROCES-VERBAL 
 
 

Încheiat azi, 25.01.2023, în ședința ordinară  
a Consiliului Local al comunei Rebra 

 
 

La şedinţă participă:Primarul comunei domnul  Danci Ștefan,Viceprimarul 
comunei domnul Năstuță Daniel-Onisim, Secretarul General al comunei Rebra, 
domnul Călini Vasile  .  
         Aceasta  face apelul nominal al  consilierilor convocați , unde se constatată că 
sunt prezenți 10 consilierii din 11 consilieri care compun consiliul local , cei prezenți   
semnează în registrul de prezență al  ședințelor consiliului local , prezenți fiind 
următorii: BRUMA MIHAI,  GAVRILOAIE IACOB, GALAN VASILE, GHEORGHITA 
AURORA, GEORGITA NICOLAE ,GROZAV ILIE , MOLDOVAN IOAN, MUTI DANIEL  , 
NASTUTA DANIEL-ONISIM  și  RUS MARINEL. 
 Absentează  motivat : BRUMA MIHAI. 
 Nu sunt reprezentanți ai altor instituții , mass-media. 

Ședința ordinară a comunei Rebra  a fost convocată prin Dispoziţia primarului 
comunei Rebra Nr.7 din 25.01.2023.  

Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 10 consilieri locali din numărul de 
11 consilieri locali în funcţie convocați. Dl Consilier Local Bruma Mihai lipsește 
motivat. 

 
Președintele de ședință -  domnul consilier local Muti Daniel. 
Domnul consilier local  Muti Daniel : Declar deschisă a 24 – a ședință  din 

al 8-lea mandat al Consiliului Local Rebra. Pe ordinea de zi avem 8 puncte :  
         Ordine de zi:                                                                                  

1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței anterioare. 
2. Întrebări, interpelări și răspunsuri. 
3. Proiect de hotărâre nr. 1 din 2023, privind aprobarea  bugetului de venituri și 

cheltuieli  comunei Rebra pe anul 2023. 
4. Proiect de hotărâre nr. 2 din 2023, privind aprobarea  Actului Adițional nr. 1 la 

Contractul de Asociere încheiat între Județul Bistrița-Năsăud, municipiul 
Bistrița, orașele și comunele din județul Bistrița-Năsăud pentru realizarea 
proiectului „Management integrat al deșeurilor în județul Bistrița-Năsăud”, la 
data de 10.04.2008. 

5. Proiect de hotărâre nr. 3 din 2023 , privind aprobarea Memoriului tehnico-
economic și a indicatorilor tehnico-economici al proiectului „Recipiente de 
colectare a deșeurilor pentru Dezvoltarea și Modernizarea Sistemului de 
Management Integrat al Deșeurilor din Județul Bistrița-Năsăud” în vederea 
finanțării prin POIM 2014-2020. 

6. Proiect de hotărâre nr. 4 din 2023 , privind aprobarea modificării Statutului și a 
Actului constitutiv al Asociației de Dezvoltare Intercomunitară pentru 
gestionarea integrată a deșeurilor municipale în județul Bistrița-Năsăud 



7. Proiect de hotărâre nr. 21 din 2022 , privind înființare Unității Timpurie  
antrepreșcolară Creșa Rebra. 

8. Proiect de hotărâre nr. 5 din 2023 , privind alegerea președintelui de ședință. 
 

 
 
 
Domnul consilier local Rus Marinel : Propun modificarea ordinei de zi proiectul 

nr 7 să devină numărul 3 , numărul 3 sa devină 4 și tot așa. 
 
Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi. 

Întrebări, interpelări și răspunsuri. 
  Domnul președinte de ședință  Muti Daniel:  supune la vot procesul verbal de 
la ședința anterioară: 
 

 

 
 
 
Se aprobă cu 10 voturi. 

Rezultat Vot 
Da 10 
Nu 0 

Abţinere 0 
Au votat 10 

Nu au votat 0 
Absenţi 1 

Total 11 
Observaţii 

1.  BRUMA MIHAI Absent 

2.  NEDELEA GRIGORE-DUMITRU Da 

3.  GAVRILOAIE IACOB Da 

4.  GALAN VASILE Da 

5.  GHEORGHITA AURORA Da 

6.  GEORGITA NICOLAE Da 

7.  GROZAV ILIE Da 

8.  MOLDOVAN IOAN Da 

9.  MUTI DANIEL Da 

10.  NASTUTA DANIEL-ONISIM Da 

11.  RUS MARINEL Da 



Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi. 

Întrebări, interpelări și răspunsuri. 
Domnul președinte de ședință  Muti Daniel : Întreabă dacă vrea 

cineva să se înscrie la cuvânt sau daca are cineva întrebări. 
Doamna Consilier Gheorghiță Aurora : Eu două anunțuri vreau să 

fac , pentru școală avem în demarare 2 proiecte , primul se numește PNRAS carte va 
debuta din toamna acestui an . Copiii vor face ore remediale , în special română și 
matematică dar se pot face si la celelalte materii , ei vor beneficia  și de o masă 
după-amiază. Elevii se vor alege în funcție de rezultatele mai scăzute la română și 
matematică. Pe lângă acestea PNRR împreună cu primăria. Doamna consilier explică 
în detaliu ambele proiecte.   
            Domnul Consilier Gavriloaie Iacob: Lumea în principal e      
foarte revoltată pe noi pe consilieri pentru că am contribuit la decimarea pădurilor 
montane ce aparțin de administrația Rebra , eu le-am spus că o sa fac public toate 
licitațiile care s-au făcut în ultimii 4 ani , sursa este Ocolul Silvic Someș –Țibleș. 
Oamenii vor să se treacă fiecare licitație prin consiliul local și să nu se mai taie nici 
un metru cub de pădure. O să dau citire în 03.01.2023 se va curăța de pe 28 ha , 
1046 m3 din Popa , Izvor și așezători în valoare licitată de 207781 lei. Dau citire 
licitațiilor care s-au facut în 08.04.2022 la Făget de pe o suprafața de 37 ha se 
licitează 1274 m3 în valoare de 121127 lei apoi în 03.06.2022 de la Detunata și din 
culmea așezătorilor de pe suprafață de 56 ha este licitată 1283 m3 în valoare 
219110 lei .                                                                                                    
Apoi în 20.12.2022 este scoasă la licitație la Popa în Izvor pe o suprafață de 10,7 ha  
228 m3 în valoare de  37727 lei . 
În anul 2021 25.03.2021 pe Ursu respective Faget pe o suprafață de 41ha 1447 m3 
în valoare de 115198 lei , de asemenea în 19.04.2019 la Așezători , Izvor , Detunata 
, Craia ,Făget de pe suprafață de 149 ha se licitează 4656 în valoare 555 mii lei. Apoi 
în 20.05.2019 de pe o suprafață de 149 ha este licitată 4641 m3 în valoare 554.127 
lei , în 2018 pe 12.01 de 43 ha , sunt licitate 1892 m3 valoare 273615 lei , iar pe 
24.04.2018 67 ha sunt estimate a se exploata 2815 m3 în valoare 421521 lei. 
Informațiile sunt publice , pe site-ul de la Ocolul Silvic se găsesc .  
   Primarul Comunei domnul Danci Ștefan : Ca să lămurim situația o 
să rog Seful de Ocol să vină se ne prezinte în fața Consiliului Local .Cam tot ce s-a 
spus s-a scos la licitație dar nu le ia nimeni ,eu m-am prezentat la licitații sunt 
publicații făcute pentru că Ocolul are proceduri prin care poate scoate  la licitație. 
Sunt păduri foarte greu de exploatat si nu le vrea nimeni dar cel mai bine după cum 
v-am zis o sa chem pe Seful de Ocol să vină sa ne prelucreze toate datele 
respective. 
  Domnul Consilier Local Ioan Moldovan: Popun ca la licitațiile 
următoare să se facă o mică comisie în care sa fie câțiva consilieri, să participe la 
licitațiile următoare această comisie. Ar mai fi ceva tot legat de păduri în ultima 
ședința am avut discuții legate de curățarea munților și am reușit să fac rost de niște 
acte de punere în valoare în care ne spune ca acei copaci sunt 965 m3 din care 690 
lemn de lucru , 674 molid , 16.28 fag. Poate ar fi benefic să se liciteze și să se pună 
în valoare. 
 



  Primarul Comunei domnul Danci Ștefan : Am discutat și atunci , 
oamenii care au în chirie munții au contract să curețe acei munți iar lemnul care 
rezultă din curățare se pune în valoare , fie o sa rămână lor contra cost bineînțeles , 
fie noi o să le plătim curățarea și transportul și sa îł aducă la primărie. 
  Domnul Consilier Local Rus Marinel : La intrare în Rebra pe unele 
grădini se aduna apa , este un tub care se înfunda și vă cer sa încercăm sa îł 
curățam. 
  Primarul Comunei domnul Danci Ștefan : Noi l-am mai curățat de 
multe ori , problema e când se ară ajung brazdele acolo și se înfundă iar. 
  Domnul consilier local Rus Marinel :  Băieții care au mașini de off-
road as vrea un teren mai izolat să se poată da și ei. 
  Domnul Secretar General Călini Vasile:  Analizăm Piciorul Lung 
dar să vedem pe unde intrăm să nu stricăm locuri la oameni. Ne gândim și analizăm 
și lucrul acesta. 
  Domnul Consilier local Rus Marinel : În legătură cu , camerele de 
supraveghere ,lumea zice ca nu merg. 
  Primarul Comunei domnul Danci Ștefan : De când s-au schimbat 
stâlpii nu mai merg dar avem în buget camera noi și o să avem pe toată raza 
comunii camera noi de supraveghere. 
  Domnul Consilier local Grigore Nedelea : Nu am putea trece cu 
pădurile la Ocolul Silvic Bistrița. 
  Primarul Comunei domnul Danci Ștefan : Eu îți spun din start că 
nu , noi ne luptăm cu Ocolul Silvic Bistrița să luăm 165 ha pe care noi le avem în 
posesie și nu vor să le dea. 
  Domnul Consilier local Grozav Ilie :  La propunerea Dl Consilier 
Grigore , bunicii mei au 2 ha de pădure care sunt la Ocol , plus mulți alți oameni care 
au aceeași problemă. 
  Domnul Consilier local Georgiță Nicolae : Referitor la porțiunea de 
la bazinul de apă în sus până la Mănastire lumea ar vrea și acolo apă și canal. 
  Primarul Comunei domnul Danci Ștefan : Suntem cuprinși într-un 
Master Plan Județean , se discută la nivelul județului si speram să se finalizeze 
curând.  
  Domnul Consilier local Georgiță Nicolae : Tot acolo la bazin dacă 
s-ar putea reface puntea de lemn. 
  Primarul Comunei domnul Danci Ștefan : Noi am mai dat acolo 
lemne și alte lucruri care să se folosească. 
  Domnul Consilier local Ioan Moldovan: Grinzile care s-au 
recuperatat de podul de peste apă daca se poate haideți să le folosim. 
  Primarul Comunei domnul Danci Ștefan : O sa le folosim la Valea 
Bâdiului , la Ba Nicolae. Sunt mulți oameni acolo și când e apa mare nu mai pot 
trece. 
 
 
 
 
 
 
 



Se trece la punctul 7 de pe ordinea de zi dar care l-a cererea 
Domnului Consilier Rus Marinel a devenit punctual 3 pe ordinea de zi:  

7.Proiect de hotărâre nr. 21 din 2022 , privind înființare Unității 
Timpurie  Antrepreșcolară Creșa Rebra. 

 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : Dă citire Proiectului de 

Hotărâre. 
  Domnul consilier local Gavriloaie Iacob: Eu cred că ar fi un lucru 
benefic pentru comunitate dar haideți sa găsim o soluție , fie în loc la “ Monta “ sa o 
dărâmăm și sa construim un spațiu nou , sau haideți să facem la Lunca Pietrei unde 
se face Școala. 
  Doamna Cosilier Gheorghiță Aurora : Asta ar fi o soluție foarte bună , eu 
prin programul acesta PNRR aș putea include mobile si echipamente pt creșă. 
  Primarul comunei domnul Danci Ștefan : Sunt fonduri Norvegiene dar 
strict pentru școala dar pe lângă școala se poate face un proiect mai mic și să 
acoperim și Creșa. Eu zic că e bine și trebuie să mergem înainte. 
  Domnul Secretar General Călini Vasile: Creșa se face Personalitate 
Juridică sau să aparțină de Școală sau să fie în subordinea Primăriei. Fie e sub 
autoritatea Scolii atunci e în subordinea Inspectoratului  Școlar. Trebuie sa știm sub 
subordinea cui o sa fie și sa avem grija ce votăm. Eu o văd o chestie bună dar vreau 
doar sa fie bine făcută bine , în legalitate. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : Doamna Director , sunteți de 
accord că e mai bine Creșa să fie sub autoritatea școlii? 
 Doamna cosilier Gheorghiță Aurora:  eu sunt de acord și e mult mai bine 
, nu se mai plătesc directori , contabili și alte posturi. 
  
 
 Domnul președinte de ședință  Muti Daniel : Supun la vot Proiectul de 
Hotărâre Nr 21/2022. 
  

Președintele de ședintă -  domnul Muti Daniel, supune plenului proiectul 
de hotărâre nr. 21/2022 : 

 
Rezultat Vot 

Da 0 
Nu 10 

Abţinere 0 
Au votat 10 

Nu au votat 0 
Absenţi 1 

Total 11 
Observaţii 

1.  BRUMA MIHAI Absent 

2.  NEDELEA GRIGORE-DUMITRU Nu 

3.  GAVRILOAIE IACOB Nu 



4.  GALAN VASILE Nu 

5.  GHEORGHITA AURORA Nu 

6.  GEORGITA NICOLAE Nu 

7.  GROZAV ILIE Nu 

8.  MOLDOVAN IOAN Nu 

9.  MUTI DANIEL Nu 

10.  NASTUTA DANIEL-ONISIM Nu 

11.  RUS MARINEL Nu  

 
Cu 10 voturi împotrivă din 11 consilieri prezenți se respinge proiectul de 
hotărâre nr 21 din 2022.  

 
          Se trece la punctul 4 pe ordinea de zi : Proiect de hotărâre nr. 1 
din 2023, privind aprobarea  bugetului de venituri și cheltuieli  
comunei Rebra pe anul 2023. 
  
  Primarul Comunei domnul Danci Ștefan: Citește proiectul de 
hotărâre și il explică în detaliu. 
  Domnul președinte de ședință  Muti Daniel : Se pot specifica 
drumurile care se fac . 
  Primarul Comunei domnul Danci Ștefan: Sunt tot acelea care s-a 
tot pomenit de ele , știm bine toți care au fost cuprinse pe Aghel Salini. 
Saptămâna viitoare o sa vină doamna proiectată și o să știm exact lungimea 
de drum care se va face cu asphalt în limita banilor. Noi încercăm sa acoperim 
zona caselor. 
   Domnul consilier local Georgiță Nicolae :  Dacă îmi permiteți să 
zic ceva , la Valea lu Capătă se rupe într-un loc drumul , dacă se poate să 
interveniți. 
  Primarul Comunei domnul Danci Ștefan: O sa consultăm un 
specialist și să vedem ce e de făcut. 
  Domnul consilier local Rus Marinel :  Vreau sa fac un amendament 
verbal la capitolul 70.02.50 locuințe / iluminat festiv / focuri de artificii / 
sărbătoare locală de aici am putea lua 50000 lei. 
  Domnul consilier local Năstuță Daniel : Eu am cerut să treacă așa 
domnul primar pentru a reface acoperișul de la bloc. 
  Domnul Secretar General Călini Vasile: Vă rog să scrieți și să 
supunem la vot amendamentul domnului Marinel Rus de a muta 100.000 lei  
de la capitolul 70.02.50 la școala din Lunca Pietrei. 



Domnul președinte de ședință  Muti Daniel : Supun la vot 
amendamentul domnului Rus Marinel la proiectul de hotărâre.  

 
Rezultat Vot 

Da      10 
Nu 0 

Abţinere 0 
Au votat 10 

Nu au votat 0 
Absenţi 1 

Total 11 
Observaţii 

1.  BRUMA MIHAI Absent 

2.  NEDELEA GRIGORE-DUMITRU Da 

3.  GAVRILOAIE IACOB Da 

4.  GALAN VASILE Da 

5.  GHEORGHITA AURORA      Da 

6.  GEORGITA NICOLAE Da  

7.  GROZAV  ILIE Da 

8.  MOLDOVAN IOAN Da 

9.  MUTI DANIEL Da 

10.  NASTUTA DANIEL-ONISIM Da 

11.  RUS MARINEL Da 

Cu 10 voturi pentru din 11 consilieri prezenți se aprobă amendamentul la 
proiectul de hotărâre nr 1 din 2023.  
 
  Domnul consilier local Gavriloaie Iacob:  Aș mai avea eu o 
întrebare , la capitolul venituri din închirieri 150000 lei de unde vin.  
  Primarul Comunei domnul Danci Ștefan: De la munți și de la 
Carieră. Acolo la carieră anul acesta s-a modificat legea privind solul , al 
nostru e doar pământul iar piatra e a Statului. 
  Domnul consilier local Gavriloaie Iacob:  Aș mai avea eu o 
întrebare referitor la digul de la Capelă ,ce înseamnă supraînălțarea digului 
existent sau și extinderea lui. 
  Primarul Comunei domnul Danci Ștefan: Se macină pământul 
trebuie neapărat sa prelungim digul și pe înălțime și pe lungime. O să rămână 
doar loc pentru scări de urcare. 



Domnul președinte de ședință  Muti Daniel : Supun la vot 
Proiectul de Hotărâre Nr 1/2023.  

 
Rezultat Vot 

Da      10 
Nu 0 

Abţinere 0 
Au votat 10 

Nu au votat 0 
Absenţi 1 

Total 11 
Observaţii 

1.  BRUMA MIHAI Absent 

2.  NEDELEA GRIGORE-DUMITRU Da 

3.  GAVRILOAIE IACOB Da 

4.  GALAN VASILE Da 

5.  GHEORGHITA AURORA      Da 

6.  GEORGITA NICOLAE Da  

7.  GROZAV  ILIE Da 

8.  MOLDOVAN IOAN Da 

9.  MUTI DANIEL Da 

10.  NASTUTA DANIEL-ONISIM Da 

11.  RUS MARINEL Da 

Cu 10 voturi pentru din 11 consilieri prezenți se aprobă proiectul de hotărâre 
nr 1 din 2023. 
 

  Se trece la punctul 5 : Proiect de hotărâre nr. 2 din 2023, privind 
aprobarea  Actului Adițional nr. 1 la Contractul de Asociere încheiat între Județul 
Bistrița-Năsăud, municipiul Bistrița, orașele și comunele din județul Bistrița-Năsăud 
pentru realizarea proiectului „Management integrat al deșeurilor în județul Bistrița-
Năsăud”, la data de 10.04.2008. 
 
  Primarul Comunei domnul Danci Ștefan: Citește proiectul de 
hotărâre și il explică în detaliu. 

 
 
 



Domnul președinte de ședință  Muti Daniel : Supun la vot 
Proiectul de Hotărâre Nr 2/2023.  

 
Rezultat Vot 

Da      10 
Nu 0 

Abţinere 0 
Au votat 10 

Nu au votat 0 
Absenţi 1 

Total 11 
Observaţii 

1.  BRUMA MIHAI Absent 

2.  NEDELEA GRIGORE-DUMITRU Da 

3.  GAVRILOAIE IACOB Da 

4.  GALAN VASILE Da 

5.  GHEORGHITA AURORA      Da 

6.  GEORGITA NICOLAE Da  

7.  GROZAV  ILIE Da 

8.  MOLDOVAN IOAN Da 

9.  MUTI DANIEL Da 

10.  NASTUTA DANIEL-ONISIM Da 

11.  RUS MARINEL Da 

Cu 10 voturi pentru din 11 consilieri prezenți se aprobă proiectul de hotărâre 
nr 2 din 2023. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  Se trece la punctul 6 : privind aprobarea Memoriului tehnico-
economic și a indicatorilor tehnico-economici al proiectului 
„Recipiente de colectare a deșeurilor pentru Dezvoltarea și 
Modernizarea Sistemului de Management Integrat al Deșeurilor din 
Județul Bistrița-Năsăud” în vederea finanțării prin POIM 2014-2020. 
 
  Primarul Comunei domnul Danci Ștefan: Citește proiectul de 
hotărâre și il explică în detaliu. 
  

Domnul președinte de ședință  Muti Daniel : Supun la vot 
Proiectul de Hotărâre Nr 3/2023.  

 
Rezultat Vot 

Da      10 
Nu 0 

Abţinere 0 
Au votat 10 

Nu au votat 0 
Absenţi 1 

Total 11 
Observaţii 

1.  BRUMA MIHAI Absent 

2.  NEDELEA GRIGORE-DUMITRU Da 

3.  GAVRILOAIE IACOB Da 

4.  GALAN VASILE Da 

5.  GHEORGHITA AURORA      Da 

6.  GEORGITA NICOLAE Da  

7.  GROZAV  ILIE Da 

8.  MOLDOVAN IOAN Da 

9.  MUTI DANIEL Da 

10.  NASTUTA DANIEL-ONISIM Da 

11.  RUS MARINEL Da 

Cu 10 voturi pentru din 11 consilieri prezenți se aprobă proiectul de hotărâre 
nr 3 din 2023. 
 
 
 



 
  Se trece la punctul 7 : Proiect de hotărâre nr. 4 din 2023 , 
privind aprobarea modificării Statutului și a Actului constitutiv al 
Asociației de Dezvoltare Intercomunitară pentru gestionarea 
integrată a deșeurilor municipale în județul Bistrița-Năsăud. 
 
  Primarul Comunei domnul Danci Ștefan: Citește proiectul de 
hotărâre și il explică în detaliu. 
  

Domnul Președinte de ședință  Muti Daniel : Supun la vot 
Proiectul de Hotărâre Nr 4/2023.  

 
Rezultat Vot 

Da      10 
Nu 0 

Abţinere 0 
Au votat 10 

Nu au votat 0 
Absenţi 1 

Total 11 
Observaţii 

1.  BRUMA MIHAI Absent 

2.  NEDELEA GRIGORE-DUMITRU Da 

3.  GAVRILOAIE IACOB Da 

4.  GALAN VASILE Da 

5.  GHEORGHITA AURORA      Da 

6.  GEORGITA NICOLAE Da  

7.  GROZAV  ILIE Da 

8.  MOLDOVAN IOAN Da 

9.  MUTI DANIEL Da 

10.  NASTUTA DANIEL-ONISIM Da 

11.  RUS MARINEL Da 

Cu 10 voturi pentru din 11 consilieri prezenți se aprobă proiectul de hotărâre 
nr 4 din 2023. 
 
   
 



  Se trece la punctul 8 : proiect de hotărâre nr. 5 din 2023 , 
privind alegerea președintelui de ședintă. 
 

Domnul președinte de ședință  Muti Daniel : Supun la vot 
Proiectul de Hotărâre Nr 5/2023.  

 
Rezultat Vot 

Da      10 
Nu 0 

Abţinere 0 
Au votat 10 

Nu au votat 0 
Absenţi 1 

Total 11 
Observaţii 

1.  BRUMA MIHAI Absent 

2.  NEDELEA GRIGORE-DUMITRU Da 

3.  GAVRILOAIE IACOB Da 

4.  GALAN VASILE Da 

5.  GHEORGHITA AURORA      Da 

6.  GEORGITA NICOLAE Da  

7.  GROZAV  ILIE Da 

8.  MOLDOVAN IOAN Da 

9.  MUTI DANIEL Da 

10.  NASTUTA DANIEL-ONISIM Da 

11.  RUS MARINEL Da 

Cu 10 voturi pentru din 11 consilieri prezenți se aprobă proiectul de hotărâre 
nr 5 din 2023. 
 
  Domnul Secretar General Călini Vasile: Domunle Președinte de 
ședință dacă mai sunt discuții dacă nu putem închide ședința. 
  Domnul președinte de ședință  Muti Daniel : Declar ședința 
închisă. 
 
 
 
 

 



   PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,        SECRETARUL GENERAL AL  COMUNEI, 
 

                  Muti Daniel                                         Călini Vasile 
CV/2 ex. 
 
 
Prezentul proces - verbal a fost aprobat in ședința  ordinara. din data  de 
…………………… cu un număr de ..…..  voturi „pentru”..-..”abțineri”.-.”împotrivă”  

  


	Încheiat azi, 25.01.2023, în ședința ordinară
	a Consiliului Local al comunei Rebra

